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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

پیشنهاد جالب وزیر ورزش به کارگزار برند پرسپولیس 

از استقلال هم حمایت کنید!

آیا واقعا بین مدیران پرسپولیس اختلافی نیست؟

یارکشی در زمین سرخ ها
رسول پناه و معاونان، هاشمی و مشاوران!

 »کانتی تایمز« انگلیس بهترین 
گل های فصل برایتون را انتخاب کرد

گل جهانبخش در صدر 

سخنگوی فدراسیون 

پزشکی- ورزشی: 

درباره مسابقات نظر ستاد 

مبارزه با کرونا مهم است

 
نه درخواست باشگاه ها

صحبت با ســـعید آذری همیشـــه جذاب است به شرط اینکه 

سوژه های صحبت کردن و مصاحبه با او مهیا باشد، این بار اما 

شایعاتی که درخصوص قهرمانی لیگ هشتم استقلال به راه 

افتاده که البته یک ســـر آن به گلـــر آن زمان ذوب آهن مربوط 

می شـــود، باعث شد که به ســـراغ مدیرعامل اسبق ذوب آهن 

برویـــم و در این مورد گفت وگویی را با وی انجام دهیم هرچند 

در این مصاحبه گریزی هم به شرایط فولاد و نظر مدیریتی وی 

درخصوص تصمیم گیـــری دررابطه با ادامه رقابت های لیگ و 

برخی موضوعات مرتبط دیگر زدیم. گفت وگوی »فرهیختگان« 

با آذری را در زیر می خوانید.

شایعه ای منتشر شد مبنی بر اینکه به جز تیم های پرسپولیس، 

فـــولاد و نفت آبادان ۱۳ تیـــم دیگر لیگ برتر موافق تعطیلی 

رقابت ها هستند. این موضوع چقدر صحت دارد؟

در تمامی تیم هایی که من در آنها ســـمت دارم ســـعی می کنیم تا 

درخصوص موارد مختلف جزو اولین تصمیم گیرندگان باشـــیم، بر 

همین اساس طی روزهای گذشته روی پیج اینستاگرامم دو پست 

در همین رابطه منتشـــر کردم که در یکی از آنها باصراحت از آقای 

روحانی خواستم فوتبال را تعطیل کند. بنابراین جزو اولین مدیرانی 

بودم که در این خصوص اظهارنظر کردم. ما شرافت مان را از سر راه 

نیاورده ایم که مثل بعضی ها هر روز یک حرف بزنیم. روز اول حرف مان 

را زدیم و دیگر نیازی نیست تا تصمیم و صحبت دیگری را مطرح کنیم. 

اتفاقا بعد از این شایعه دیدم که مردم به پیج من سرازیر شده و سوال 

می کنند چرا می خواهید در این وضعیت لیگ ازسر گرفته شود که 

گفتم این حرف ما نبود و فقط یک شایعه است.

پس کاملا موافق تعطیلی لیگ برتر هستید؟

من موافق این موضوع هستم که اگر شرایط بهینه شد و ستاد مبارزه 

با کرونا روزی اجازه داد با درنظر گرفتن اینکه جان مردم مهم تر از هر 

امر دیگری ازجمله فوتبال است بازی کنیم اما با این شرایط که الان 

هست و دوباره با آزادی ای که داده شد همه مجددا به خط قرمز کرونا 

رفتند؛ با این شرایط ما تابع نقطه نظرات مقامات بهداشتی مملکت 

هستیم، اگر گفتند تعطیل کنید باید تعطیل شود و اگر هم دستور 

برگزاری ادامه رقابت ها رســـید حتما بازی خواهیم کرد اما به خطر 

انداختن جان مردم ارزش هزار جام را هم ندارد.

در خبرها آمده بود دو، سه تیم در خفا مشغول تمرین هستند؛ 

احیانا فولادی ها جزو این تیم ها نیستند؟ 

اتفاقا تنها کسی که از فولاد در اهواز حضور دارد سعید آذری است 

که من هم بالای سر کارگران در حال ترمیم و مرمت چمن ها هستیم. 

فعلا چهار زمین چمن را به طور همزمان تحت نظر داریم که اگر احتمالا 

الگوی اسپانیا بخواهد در ایران لحاظ شود و قرار باشد تیم ها به چهار 

دسته شش، هفت نفره تقسیم شده و هر دسته در یک زمین چمن 

تمرین کند از این لحاظ دچار محدودیت نشویم و بتوانیم چهار زمین 

چمن باکیفیت استاندارد داشته باشیم تا به این وسیله تداخل ها کم 

شود و خطرات را هم کاهش دهیم.

صحبت هایی درخصوص مربیگری جواد نکونام در باشـــگاه 

اوساسونا اسپانیا مطرح شده بود.

این موضوع مایه افتخار فوتبال ایران اســـت. در هر صورت نکونام 

از بهترین بازیکنان این تیم اســـپانیایی بوده و او را به شدت دوست 

دارند و اگر هم مربی شـــود اصلا جای تعجب نیست. بالاخره آنجا 

ارزش گذاری ها واقعی است.

این موضوع چقدر جدی است؟

واقعا نمی دانم اما از من سوال شد که آیا ممکن است چنین پیشنهادی 

بشود که پاسخ دادم این موضوع مایه افتخار همه است اگر نکونام 

بتواند در اسپانیا که جایگاه بزرگ ترین مربیان دنیاست، مربیگری 

کند.

قهرمانی استقلال در لیگ هشتم هم سوژه این روزها شده است. 

سرپرست پرسپولیس این قهرمانی را مشکل دار دانسته و برخی 

دیگر هم عنوان کردند استقلالی ها با عیسی اندوی 

تبانی کردند. به عنوان مدیرعامل وقت ذوب آهن این 

مسائل را چقدر تایید یا تکذیب می کنید؟

در آن سال لغزش خودمان باعث شد قهرمانی را از دست 

بدهیم. به عنوان یک آدم واقع بین اصلا به خودم اجازه 

نمی دهم چنین صحبت هایی را بیان کرده یا به آنها فکر 

کنم. اگر آقایان مدرک مستند و مستدلی دارند چرا همان 

روز آن را رو نکردند و چرا گذاشتند 12-10 سال از این ماجرا 

بگـــذرد. اگر مدرکی بود همان روز رو می کردند و چرا الان 

می گویند. من همان روز اولین کســـی بودم که قهرمانی 

استقلال را به واعظ آشتیانی و امیر قلعه نویی تبریک گفتم. 

اتفاقا پیروانی و قلعه نویی هر دو از دوســـتان و رفقای من 

هستند اما فکر نمی کنم این وصله ها به قلعه نویی بچسبد 

چون معتقدم او نان زحمتی را که در فوتبال می کشـــد 

همیشه خورده است. تیم قلعه نویی آن سال در شرایطی 

قهرمان شد که بچه هایش و هم خودش زحمات زیادی 

را متحمل شدند و الان به خودم اجازه نمی دهم به خاطر 

اتفاقی که 10 سال پیش افتاده سند و مدرکی هم از آن 

نیســـت، حیثیت کسی را زیر سوال ببرم. ازسوی دیگر 

دوست ندارم این وسط قربانی یک سری تسویه حساب 

آدم ها بشـــوم، بنابراین از همه بزرگان می خواهم این 

بحث ها را کنار بگذارند.

آذری در گفت وگو با »فرهیختگان«: در لیگ هشتم لغزش کردیم و آبی ها با تلاش قهرمان شدند

و می کرد وانی سندی درباره تبانی داشت ۱۰ سال پیش ر اگر پیر
از همان اول موضع ما تعطیلی لیگ بود و حرف مان هم عوض نشد

اوضاع در باشگاه پرسپولیس همچنان به عجیب ترین حالت 

ممکن درحال ســـپری شدن اســـت و جالب اینکه هیچ مقام 

مســـئولی در این شرایط حاضر نیســـت به امور باشگاه ورود 

کرده و خودش را درگیر اتفاقات این روزهای ســـرزمین سرخ 

کند. با اینکه هـــر روز گمانه زنی ها درخصوص نفرات جدید 

مدنظر وزیر ورزش وجوانان در هیات مدیره به گوش می رسد 

و هواداران سرخ مشتاقانه در انتظار معرفی رسمی این نفرات 

هســـتند، اما فعلا همه چیز در پرسپولیس در استندبای قرار 

گرفته و این باشگاه همچنان با سرپرست موقت و بدون ریالی 

درآمدزایی به حیات خود ادامه می دهد. شرایط این روزهای 

قرمز های تهران به آتش زیرخاکستر می ماند و باید هر لحظه 

منتظر شعله ور شدن آتش مشکلات و اختلافات در این باشگاه 

باشیم. آن هم درحالی که اخیرا معاون وزیر ورزش تاکید کرده 

که در این باشگاه هیچ اختلافی وجود ندارد! اما آیا واقعا اوضاع 

به همین منوال است؟

 تغییر موضع رسول پناه نسبت به هاشمی

یکپارچه شـــدن هیات مدیره در زمان مدیرعاملی محمدحسن 

انصاری فرد در باشـــگاه عاملی شد تا او نتواند به کار خودش در 

ریاست امور اجرایی باشگاه ادامه دهد و عطای کار در این باشگاه 

را به لقایش ببخشد. همین اتحاد در هیات مدیره باعث شد تا آنها 

بعد از رفتن انصاری فرد کارها را بین خود تقسیم کنند تا جایی که 

فعالیت برخی شان به مراتب بیشتر از قبل شد. مهرداد هاشمی 

که ید طولایی در قهروآشتی از هیات مدیره داشت، در تیم سه 

نفره هیات مدیره صاحب قدرت بیشـــتری شد و بعد از توافق با 

رسول پناه بر سر تقسیم کار امور اجرایی باشگاه، حاضر شد تا رای 

به سرپرستی دیگر عضو هیات مدیره بدهد و خودش هم بخشی 

از امور باشگاه ازجمله توافق با اسپانسر جدید را برعهده بگیرد.

در روزهای اولیه، همکاری خوبی بین این دو فرد وجود داشت و 

آنها حتی حاضر شدند تا اتاق مدیرعامل را بین خودشان تقسیم 

کنند و هر یک بر اساس وظایفی که بر دوش داشتند، جلسات لازم 

را برگزار می کردند. بعد از مدتی اما رسول پناه که به خواسته اش 

رسید و سکاندار هدایت باشگاه شد، ادامه دوستی با هاشمی 

را چندان به نفع خودش ندید و به جای تکیه به این عضو هیات 

مدیره، به سراغ پیشکسوتان اسم و رسم دار سرخ رفت تا حمایت 

آنها را به همراه داشـــته باشد و همین اتفاق باعث ایجاد شکاف 

میان او و هاشمی شد.

 معاونان با رسول پناه، مشاوران با هاشمی

طی چند روز اخیر اگر کسی سری به باشگاه پرسپولیس زده باشد 

متوجه این موضوع می شـــود که پرسپولیس تا حدی به صورت 

دوقطبی اداره می شود و موضوع سرد شدن رابطه رسول پناه با 

هاشمی به کارمندان باشگاه هم سرایت کرده است.

هاشمی در روزهای اول حضورش در باشگاه مطابق توافق برای 

یک سری افراد احکامی را گرفت تا بدین واسطه بتواند در باشگاه 

قدرت بگیرد. نفراتی که البته این روزها حسابی رفت وآمدهای 

اتاق رسول پناه را زیرنظر گرفته اند و متوجه این موضوع شده اند 

که معاونان میانی باشـــگاه ارتباط خوب و نزدیکی با رسول پناه 

پیدا کرده اند که باعث شده نوعی دوقطبی و یارکشی رخ دهد.

 به دنبال راهی برای همکاری همزمان 

با آتیه و ریحان فیلم

یکی دیگر از اختلافات این روزهای باشگاه پرسپولیس به بحث 

اسپانسرینگ برمی گردد که در این چند روز گذشته به اوج خودش 

رسیده است. بعد از جلسه با نماینده کارگزار پرسپولیس، به صورت 

یک طرفه قرارداد سرخ ها با آتیه داده پرداز فسخ شد و هاشمی با 

ریحان فیلم که پیش تر از این اسپانسر پرسپولیسی ها بود و مبلغی 

را هم به این تیم داده بود، وارد مذاکره مجدد شد چراکه از قبل 

ارتباط خوبی بین شان وجود داشت. از سوی دیگر برخی منابع 

مدعی هستند که رسول پناه معتقد است قطع همکاری با آتیه 

می تواند در آینده لطمات بزرگی را از لحاظ مالی به سرخ ها بزند و 

بهتر است که این همکاری ادامه پیدا کند. جالب است که ظاهرا 

وزیر ورزش نیز موضعی مشـــابه با رسول پناه دارد و بعد از جلسه 

بامدیرعامل شرکت آتیه داده پرداز، به هیات مدیره سرخ ها گوشزد 

کرده که به جای قطع همکاری با این شـــرکت به دنبال راه حلی 

باشند تا بتوانند به صورت همزمان با آتیه و ریحان فیلم همکاری 

کنند که درگیر بدهی به این دو شرکت نشوند. آتیه داده پرداز 15 

و ریحان فیلم 7 میلیارد تومان از پرسپولیس طلبکارند!

  گزارش

»فرهیختگان« بررسی کرد؛ آیا واقعا بین مدیران پرسپولیس اختلافی نیست؟

یارکشی در زمین سرخ ها؛ رسول پناه و معاونان، هاشمی و مشاوران!

آرشمحمدی
  روزنامه نگار


